

## 2012年亚省华联首届网球公开赛圆满结束

2012年亚省华联首届网球公开赛于3月3日在 Corona del Sol High School 鸣金收兵，三个组别第一名、第二名各有归属。本次比赛吸引了20多名网球选手参赛。比赛从小组循环到决赛经过一整天的激烈争夺，决出了首届网球公开赛男子双打第一名、第二名，男子单打第一名、第二名，和女子单打第一名、第二名。他们分别是：

**男子双打第一名：樊志强/袁强，第二名：王惟咨/Mike Liu**

**男子单打第一名：Jason Lew，第二名：邹志华**

**女子单打第一名：周清，第二名：王宇**

祝贺他们取得比赛的胜利。亚省华联会长费健向获得第一名和第二名的选手颁发了奖杯和奖牌。比赛结果将张贴在亚省华联网站：[www.chineseaz.org](http://www.chineseaz.org)。

此次网球公开赛为期一天，由亚省华联主办。亚省华联董事王惟咨召集并协同李教练一起提供专业的赛事组织：包括赛程的编排，比赛的格式和规则，等。亚省华联和本届公开赛的组织者感谢所有参赛的球员，也特别感谢李教练和默默无闻的志愿者为本界网球公开赛提供的服务。

亚省华联秉承为社区服务的宗旨，乐意为华人华侨提供力所能及的服务。此次网球公开赛为网球爱好者提供了一个平台，各路好手汇聚一堂，利用这个难得的机会，再次享受了网球的乐趣。大家相约明年再会！

## 2012 ACUA Tennis Tournament Called a Success

2012 ACUA Tennis Tournament was held at the Corona del Sol High School on 03/03/2012. There were over 20 tennis players competing for the Championship trophies in double and single matches. The winners are:

**Men's Double First Place: Jack Fan/Qiang Yuan, Second Place: Kevin Wang/Mike Liu**

**Men's Single First Place: Jason Lew, Second Place: Zhihua Zou**

**Women Single First Place: Qing Zhou, Second Place: Yu Wang**

Congratulations to all. ACUA President Jian Fei awarded trophies and medals to the first place and second place winners. The tennis tournament results will be posted on the ACUA web site: [www.chineseaz.org](http://www.chineseaz.org).

The “2012 ACUA Tennis Tournament” was hosted by the Arizona Chinese United Association. ACUA Board member Kevin Wang organized this event and worked with Coach Li to coordinate this tournament throughout. ACUA and the event organizers appreciated all players for their participation and support. Special thanks go to Coach Li and all volunteers for their time and efforts to make this tournament a successful one.

Established in 2007, ACUA has been continuing its efforts to provide services for the community. We will keep this tradition as always. ACUA is a community organization of Chinese immigrants who came from mainland China. We are a group of professionals, including university professors, scientists, medical doctors, engineers, lawyers, teachers, and business owners. We have close relationships with other local Chinese organizations. We have traditions to embrace any sport activities then and now. Welcome back and see you all in 2013 ACUA Tennis Tournament!



左起：亚省华联董事王惟咨、亚省华联会长费健、李教练





左起：男子双打第二名Mike Liu/王帷咨、男子双打第一名樊志强、亚省华联会长费健、男子双打第一名袁强、李教练



左起：亚省华联董事王惟咨、男子单打第二名邹志华、亚省华联会长费健、男子单打第一名 Jason Lew、李教练





左起：亚省华联会长费健、女子单打第二名王宇



主办单位与部分参见网球公开赛的成员合影留念。(陶世诚 摄)